
Generalforsamling i Nordisk Solsport søndag d. 17. november 2019 

Tilstede: Thorbjørn, Ulla, Leif, Ove, Kristoffer, Nina-Camilla, Erik, Severin, Anders, Maria, Simon,  

Jytte, Pernille, Lars, Vianna, Claus, Lisbeth S og Lisbeth B 

 

 

Referat 

1) Valg af dirigent og referent 

Claus blev valgt som dirigent. Lisbeth B. blev valgt som referent. 

 

2) Bestyrelsens beretning. Bilag 

Formand Ove fremlagde beretningen. Beretningen blev taget til efterretning.  

 

3) Godkendelse af det reviderede regnskab. Bilag 

Alt i alt et overskud på ca. 18.000 kr. En formue på ca. 90.000 kr. Der er en lille medlemsfremgang. 

Det fungerer godt med MobilePay for gæster. Gæstebetaling blev drøftet. Ingen store 

nyanskaffelser i årets løb: petroleumslamper, lille røgeovn. Der arbejdes med at finde en alternativ 

bankløsning - det overlades til bestyrelsen. Regnskabet blev godkendt.  

 

4) Forslag 

a) Hyldeholms hytter – afklaring af brusret, tilgang, vedligeholdelse mm til indskrivning i 

foreningens indtægter.  

Leif fortalte om udviklingen ”fra telt til Vikingehal”: 

Søren og Ayla købte Øen i 1936 for 2000 kr. De testamenterede Øen til vores forening. Der var 

ingenting på Øen dengang. Den første hytte, som blev bygget, eksisterer ikke længere. Ayla var 

svømmelærer og tog gule badesvampe med til at isolere. Alle medlemmer var med i 

Storbestyrelsen. Da solhytten var bygget, byggede man vikingehallen. Det tog en del år. Henning  

og Mina byggede Puttebo. Anker, Mogens, og Lene har haft Puttebo. Måske også andre. Hangaren 

blev bygget meget tidligt – før vikingehallen. Hytterne mod nord blev bygget sidst. Hytteejerne har 

selv bygget hytterne. Hytterne er gået i arv.  

Der var en lang debat om hytterne, yngletider og brugsret. 

Man kan altid ringe til hytteejerne og spørge om man må låne hytterne. Der blev nedsat et 

Solhytteudvalg bestående af Simon, Maria, Nina-Camilla og Thorbjørn. Udvalget laver oplæg og 

præsenterer det for bestyrelsen og får go. Der blev nedsat et Shelterudvalg bestående af Erik og 

Severin. Udvalget laver oplæg og præsenterer det for bestyrelsen og får go. Mødet enedes om at 

bevare anarkiet på en ordnet måde og om at blive bedre til at tage sig af nye medlemmer. 

 

b) Forslag om professionel assistance til plan for naturpleje på Hyldeholm 

Pernille fremlagde forslaget som består i et besøg af landskabsarkitekt, som udmunder i en plan. 

Landskabsarkitekten koster 2.700 kr.  Det blev besluttet, at der må gås videre med det, men alle vil 

gerne deltage ved besigtigelsen. 

 

 

 



c) Soldrevet ventilation af Solhytten.  

Mødet syntes ideen var god og henviste ideen til Solhytteudvalget. 

 

d) Flytning af Hyldeholms lokum. Der blev nedsat et udvalg bestående af Ove og Thorbjørn.  

De vil få en skidegod ide.  

 

5) Fastsættelse af kontingent og bidrag til hytteleje 

Kontingentet blev fastsat til 1.000 kr. for singler, 2.000 kr. for familier.  500 Kr. for unge mellem  

18 og 25 og studerende. Gæster 50 kr. pr overnatning. Hyttelejen blev fastsat til 2.000 kr. pr. hytte. 

 

6) Valg af bestyrelse på 3-5 medlemmer 

Pernille Hegelund og Anders Malta fortsætter i bestyrelsen. 

Ove Kyhn og Cristoffer Soya blev genvalgt. Severin Soya blev nyvalgt til bestyrelsen.   

 

7) Valg af revisor 

Leif blev genvalgt som revisor 

 

8) Eventuelt 

Ønsker: 

2 lænestole til vikingehytten (Simon) 

Låse (Claus) 

Nyt opvaskested med stålvask ved vikingehallen med udkig til vandet. (Simon) 

Lone blev udpeget som smagsdommer på projekterne.  

Vedrørende budget blev det besluttet, at næste års regnskab skal være i balance og at bestyrelsen 

bemyndiges til at disponere indkomne forslag til investeringer.  

 

Dato for næste generalforsamling: søndag d. 15. november 2020 i ØD’s fælleshus (Leif) 

Dato for arbejdsdage:  

Forår: dato afhænger af havnens arbejdsdag og besked udsendes i god tid før.  

Efterår: lørdag-søndag d. 31. oktober-1. november 

 

 


